



UNIVERSITY OF
MARYLAND

COLLEGE OF AGRICULTURE AND NATURAL RESOURCES

Office of Human Resources Management & Compliance Programs

1119 Symons Hall
College Park, MD 20742
TEL 301.405.2935
FAX 301.314.0118

Hello, my name is _____ and I speak limited English. I need competent language assistance in **French** to have full and equitable access to your programs or activities. Under Title VI of the Civil Rights Act of 1964, as a recipient of federal financial assistance, and an equal opportunity provider, AGNR is committed to providing meaningful access to all individuals at no cost. If you need further assistance, please contact the information above or your local UMD Extension Office.

English



COLLEGE OF AGRICULTURE AND NATURAL RESOURCES
Office of Human Resources Management & Compliance Programs

1119 Symons Hall
College Park, MD 20742
TEL 301.405.2935
FAX 301.314.0118

Bonjour, je m'appelle _____ et je parle un anglais limité. J'ai besoin d'une assistance linguistique compétente en **français** pour avoir un accès complet et équitable à vos programmes ou activités. En vertu du titre VI de la Loi de Droits Civils de 1964, en tant bénéficiaire de l'aide financière fédérale et fournisseur d'égalité des opportunités, AGNR s'engage à fournir un accès significatif à tous les individus sans frais. Si vous besoin d'une assistance supplémentaire, veuillez contacter l'entité nommée ci-dessus ou votre bureau local de UMD.

French